
Zápis 

Valná hromada MAS Podještědí, z. s. 

Bílá, Vlčetín 15. 11. 2024 

 

Přítomni: viz prezenční listina 

Zahájení: 10.00 hod.  

 

 

1. Předseda představenstva pan Mgr. Daniel David přivítal přítomné, poděkoval panu 

starostovi obce Bílá za poskytnutí prostor pro konání VH. 

2. Předsedajícím VH byl schválen pan Mgr. Daniel David 

3. Zápisem pověřil předsedající manažerku MAS paní Mgr. Janu Švehlovou 

4. Předsedající navrhl ověřovatele zápisu za veřejný sektor starostu Města Český Dub pana 

PhDr. Jiřího Milera, Ph.D., za soukromý sektor pana Jiřího Křížka. VH schválila 

ověřovatele zápisu pana PhDr. Jiřího Milera Ph.D., a pana Jiřího Křížka. 

5. Předsedající přednesl návrh na členy mandátové a návrhové komise. Za obec Kryštofovo 

Údolí starostku paní Mgr. Janu Blažkovou a za obec Oldřichov v Hájích paní starostku 

Janu Šťastnou. VH schválila mandátovou a návrhovou komisi ve složení Mgr. Jana 

Blažková a paní Jana Šťastná. 

6. Mandátová komise konstatovala, že VH je usnášeníschopná. MAS má k dnešnímu dni 59 

členů. Přítomných členů 34, předložených platných Plných mocí 3. Celkem partnerů 37. 

7. Program jednání byl uveden na pozvánce, která byla v souladu se Stanovami rozeslána 

elektroniky. Předsedající vyzval přítomné ke schválení programu VH. VH schválila 

program jednání. 

8. Dovolba člena Výběrové komise – členka VK za soukromý sektor paní Alena 

Doubravová písemně dne 30. 10. 2024 odstoupila z funkce člena VK. Návrh na člena ze 

soukromého sektoru je paní Veronika Pluhařová (Zájmová skupina Zemědělské podnikání 

+ lesnictví a žp). VH schválila členem výběrové komise paní Veroniku Pluhařovou 

(Zájmová skupina Zemědělské podnikání + lesnictví a žp. 

9. Prodloužení mandátu VK – předsedající podal návrh na prodloužení mandátu VK, která 

má podle Stanov mandát na 1 rok tedy do 24. 11. 2024. Opakovaná volba je možná. VH 

schválila prodloužení mandátu VK do 24. 11. 2025 složení VK 

Veřejný sektor: Obec Chotyně (Rozvoj místní/regionální) Ivana Morgernsternová,  

Obec Kryštofovo Údolí (Cestovní ruch) Mgr. Jana Blažková, Obec Křižany (Rozvoj 

místní/regionální) Václav Honsejk, Obec Rádlo (Rozvoj místní/regionální) Ing. Miroslav 

Šikola. Soukromý sektor-právnické osoby: Sportovní akademie Luďka Zelenky, z.s. 

(Cestovní ruch) Ondřej Najman, Družstvo BOREK (Zemědělské podnikaní +lesnictví+žp)  

Ing. Josef Pytloun, Janovská o.p.s (Rozvoj místní/regionální) Lucie Petzová, Soukromý 

sektor-fyzické osoby: Veronika Pluhařová (Zemědělské podnikaní +lesnictví+žp), Libuše 

Blahoutová (Cestovní ruch)      

 

 

 

 



10. Projednání alokace pro 2. výzvu SZP. Předseda přednesl návrh na rozdělení alokace pro 2. výzvu 

SZP, členové MAS návrh rozdělení včetně odůvodnění obdrželi společně s podklady k jednání 

VH. VH schválila rozdělení alokace pro 2. výzvu SZP pro F1 5.182.887,-, F2 1.510.348,-, F3 

1.669.900,-, F5 23.688,-.  

11. Pan Štěpán Brodský vznesl dotaz, kam budou přesunuty nedočerpané prostředky. 

Předseda David informoval, že toto řeší Interní postupy – dokument Způsob výběru 

projektů, které schvaluje představenstvo před vyhlášením výzvy. Návrh kanceláře MAS – 

s ohledem na počty nepodpořených projektů z první výzvy, je nedočerpanou alokaci 

přesunou do F5. Pan Brodský navrhl, aby nedočerpaná alokace byla přesunuta do Fiche 

s největším počtem nepodpořených projektů. Předseda nechal hlasovat o protinávrhu pana 

Brodského. VH neschválila návrh na Způsob výběru projektů pro 2. výzvu SZP – přesun 

alokace v rámci výzvy, aby byla nedočerpaná alokace přesunuta do Fiche s největším 

počtem nepodpořených projektů (pro 13, proti 21). Předseda David přednesl návrh na 

hlasování – nedočerpaná alokace bude přesunuta do F5. VH Schvaluje návrh na způsob 

výběru projektů pro 2. výzvu SZP – Přesun nedočerpané alokace – Nedočerpanou alokaci 

bude možné přesunout do Fiche splňující podmínku – vzorová Fiche 5(pro 22, proti 8, 

zdržel se hlasování 4).               

 

12. RNDr. Purchard podal informace o projektech NZÚL, Kotlíkových dotacích, Komunitní 

energetice. Nabídl starostům možnost realizovat přednášku k NZÚL přímo v jednotlivých 

obcích. VH vzala informace na vědomí. 

13. Pan předseda vyzval přítomné k diskuzi – do diskuze se nikdo z přítomných nepřihlásil. 

14. Na závěr VH schválila přijatá usnesení. 

 

Závěr jednání: 14.15 

 

Zapsala: Mgr. Jana Švehlová 

 

Ověřovatelé: Město Český Dub   PhDr. Jiří Miler Ph.D. 

 

 

 

  Jiří Křížek 

 

   


